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Sprawozdanie z działa|ności Komisji Rozrvoju Gospodarczego' ochrony

Środowiska i Rolnictwa z prac w roku 2008.

Komisja Rozwoju Gospodarczego. ochrony Środowiska i Ro|nictwa Rady Gminy V kadencji
została powołana27 |istopada 2006 r. uchwałą nr I/9/06 i obradowała w składzie:
LeszekSz|auer -przewodniczący
Krzysztof Kohut - Zastępca przewodniczącego
członkowie: Franciszek Giecek, Karol Lipowczan' Czesław Joniec' Gertruda Proksa,
Karol Plinta.
W okesie sprawozdawczym Komisja pracowała w oparciu o plan pracy przygotowany na I
i II półrocze 2008 roku.
W tym czasie odbyła 17 posiedzeń, z czego 4 wspólnie z pozostałymi komisjami staĘmi.

oBEcNoŚcI:
Leszek Szlauer r00%
Krzysztof Kohut 1nieobecność
Franciszek Giecek 100%
Karol Lipowczan 100%
Karol Plinta 100%
Czesław Joniec 100%
Gertruda Proksa 1nieobecność

OMOWIONOTEMATY:
- działa|ność ośrodka Doradawa Rolniczego, Spółki Wodnej oraz Śląskiej Izby Rolniczej'
- wykonanie budżetu gminy za2007 rok,
. wykonanie budzetu gminy za| półrocze 2008 roku,
. strategia zbiorowego odprowadzenia ścieków,
- realizacja oświetlenia ulicznego w Leszrrej Gómej,
- program ,,Boisko w moj ej gminie - Orlik 2012",
. wnioski zgłaszale na zebraniach wiejskich,
. bezpieczeństwo publicme w Gminie Go|eszów,
- gminny program utylizacji azbestu,
- możliwośó dofinansowania modemizacji domowych kotłowni Co,
. problem segregacji śmieci i odpadów wielkogabarytowych,
- wdrożone programy pomocowe z funduszy krajowych i UE,
. strategia przekształceń gruntów,
- budowa drogi Cisownica Wędoły,
- przygotowanie do zimowego utrzymania dróg,
. wykonanie remontów w placówkach oświatowych,
. analiza projektu budżetu na 2009 rok,
. sprzeda:Ź bloku mieszkalnego w Cisownicy'
. wykonanie remontów i inwestycji prowadzonych przezUrząd Gminy,
- ocena stanu technicznego obiektów komunalnych (mieszkalnych, użytkowych, sportowych'
oświatowych, oSP)'
- wodociqgowanie Gminy Goleszów.
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- informacja lasów Państwowych Nadleśnictwa Ustroń w Sprawie Stanu zdrowotnego lasów
na terenie Gminy Goleszów, gospodarka zasobami.

WNIOSKI:
W trakcie posiedzeń sformułowano wnioski, które byĘ przedkładane Wójtowi Gminy oraz
Radzie Gminy.

Data posiedzenia Treść wniosku

3 kwietnia 2008 r.

Komisja wraz z Komisją Edukacji, Kultury, Sportu i ochlony Zdlowia wstępnie
wskazują |oka|izację boiska ze sztuczną nawierzchnią na boisku przy ul. spońow€j.
W przypadku możliwości rozdzielenia inwęstycji Komisję sugęrują by boisko do piłki
nożnej zostało usytuowane na boisku przy ul. sportowęj, a boisko wielofunkcyjne na
terenie boiska trawiasteso za budvnkiem oSP Go|ęszów'

3 kwiętnia 2008 r

Komisja wraz z komisją Edukacji, Kultury, sportu i ochlony Zdrowia Komisje
zwracajq się więc do Wójta o w}stosowanie pism:

_ do PKP w sprawie poprawy stanu toalet na dwolcu głównym w Goleszowie
oraz o naprawę dachu stacji,

do wykonawcy remontu drogi Ustfoń.Skoczów, Z Zapytanięm o ewentualne poszerzenie
przy okazii teqo remontu pasa iezdni przy zieździLę na Kozakowicę.

23 kwietnia 2008 r.

Komisja postanowita wyrazić zgodę na wspieranie inicjatyw społecznych
dotyczących budowy infrastruktury drogowej. Komisja popiera rozpoczynwie
takich inwęstycji jak budowa oświetlenia u|icznego przy udzia|e finansowym
Zaintęręsowanych miesZkańców.
Komisja zwraca się do wójta gminy o Wystosowanie do firmy Tros Eko pisma
nakazującego im uporządkowanie teręnu fiImy w Kozakowicach oraz prosi
o wyjaśnienie kwestii posiadania przez ftrmę zgody na pIowadzoną tam
działalność'
Komisja wnioskuje aby wsze|kie uchwaĘ i wnioski zebrań wiejskich
dotyczące remontów dlóg Zostały przekazane odpowiednio referatowi
drogowemu bądŹ Powiatowemu Zarządowi Dróg'
Komisja pozytywnie ustosunkowała się do wniosku zebrania wiejskiego
Lesznei Górnęi w sprawię wprowadzenia nazewnictwa ulic'

4.

3 .

t .

l4 maja 2008 r.

Wniosek w sprawie wystąpienia do starostwa powiatowego w sprawie
pzygotowywania map w ska|ach, któIe Zgodnie z przepisami ustawy o planowaniu i
zagospodarowaniu przęstrzennym będzie można wykorzystywać przy uchwalaniu
planów mieiscowych'

l4 maia 2008 r . Wniosek w sorawie kontvnuowania akcii dofinansowania utylizacii azbestu.

l4 maja 2008 r.

W związku z brakięm możliwości dofinansowania modernizacji domowych kotłowni
oC, Komisja proponuje przeprowadzić w Panoramię Goleszowskie akcję
uświadamiającą mieszkańców o obowiązujących przepisach ustawy o odpadach
dowczącYch spa|ani śmieci'

14 maja 2008 r. Komisja popiera sprawę dofinansowania policji, która zajęłaby się egzekwowaniem
DrzeDisów dotvczacych między innymi spalania śmieci.

l4 maja 2008 r.
Komisja ustaliła telmin przęprowadzenia zbiórki odpadów wielkogabarytowych na
wrzesień i zwraca się z prośbą do wójta o skierowanie do firm wywozowych Zapytan o
cęnę takiei usługi.

l4 maja 2008 r.
Komisja zwraca się do wójta z prośbą o przskazante dyrektorom szkół wniosku
w sprawie Zakupu dodatkowych kubłów na śmieci i prowadzenie segregacji śmieci
w klasach.

20 czerwca 2008 r.
Wniosęk o wystosowanie do GKRPA wniosku w sprawie dofinansowania lemontu
kortów tenisowvch w GoleSzowie.

22 sierpnia 2008 r.
Komisja popiera propozycje ustawienia konteneróW na Zużryq sprzęt elektronicmy
i ę|ęktryczny na terenie oczyszczalni ścieków w Cisownicy oraz na telęnię bazy przy uI.
Zakładowęi |2.

22 sieęnia 2008 r.
Komisja wniosku o wystąpienie do firmy Tros-Eko w sprawie wskazania właścicieli
domków letniskowych, którzy nie zawarli umowy na wywóz nieczystości stałych oraz
tYch którzy nie wykupuia uorkó\Ą na śmieci'

25 września 2008 r. Po wvsluchaniu informacii na temat dzialań dotlczącrch budowy droP.i Cisownica
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Komisja łvydawała także opnie w splawie projektów uchwał przygotowywanych na
poszczególne sesje Rady Gminy.

Ka:ide posiedzenie było protokołowane a szczegółowe informacje dotycz4ce pracy Komisji są
udostępniane w vzędzie Gminy oraz na stronie intemetowej www.goleszow.bip.net.pl

WędoĘ Komisja stoi na stanowisku, iŹ właściwym będzie vyremontowanie istniejącej
juz drogi na WędoĘ, a nie budowy nowej wraz z mostem.
Komisja uważa, iż należy odejść od planów budowy nowego połączenia z Wędołami
wlaz z mosfu z uwagi na konieczność zmiany p1anu zagospodarowania przestrzennego
cisownicy, olaz z uwagi na trudności techniczne i wysokie koszty takiej inwestycji.
ProDonuie się także abv inweswcia ta została Dodzielona na 2 |ata. ti. |ata2009 i20l.0.

30 pażAziemika
2008 r.

Komisja przychyla się do idei sprzedazy bloku mieszkalnego na 198 w Cisownicy i
proponuje, aby Wójt Gminy przygotował wstępną wycenę sprzedairy, któIa nastęnie
Zostanie Dlzedstawiona Zainteresowanvm mieszkańcom bloku.

30 paździemika
2008 r.

Komisja Zapomała się z wnioskiem radnego Franciszka Giecek w sprawie ustanowienia
wyróżnienia Za Zasłlsgi dla Gminy GoleszÓw. Komisja postanowiła postawić wniosek
w sprawie zobowiązania Wójta Gminy do przygotowania regulaminu stworzenia i
przvmania w/w wvróżnienia'

24 listopada 2008 r. Po akceptacji przez mieszkańców warunków kupna bloku Komisja przychyla się do
dalszych działań dążących do srrzsdłł mięszkań z bonifrkatą w łrysokości 957o.
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